
SOBRE EL PLA DE PREVENCIÓ D’INCENDIS JUNY 07-06-18 

 

Sr . Alcalde 

Sobre el Pla de prevenció d’incendis. No està bé anteposar els interessos electorals al bé del poble, 

menystenint propostes que pogueren beneficiar al poble. 

No està bé, en la meua opinió, falsejar la realitat per aparèixer com un “sabelo todo” i com que  tot 

ho tenen fet. 

Com puc fer aquesta afirmació? Tenint bona memòria i recordant com han passat els fets al voltant 

d’aquest Pla. 

1) En el Ple de desembre vaig fer una pregunta sobre l’existència d’un Pla de prevenció 

d’incendis forestals.  Vostè, com no s’esperava la pregunta va dir que sí, però com no ho 

tenia clar, després es va dirigir al Sr. García per preguntar-li  si hi havia o no Pla. 

- Açò vol dir que en desembre vostè estava peix sobre el Pla de prevenció d’incendis. La 

qual cosa, tenint en compte la feina que tenen per altres temes, es disculpable. Jo sols 

volia cridar l’atenció sobre aquest tema i que se tinguera en compte per a quan hi 

haguera temps 

2) El senyor García va comentar que havia unes normes o instruccions per a tots els municipis 

que s’havien dictat des del Consorci, però desprès, com diu l’acta i els assistents recordaran, 

es va enrotllar mig hora sobre si  lo que tenia més  importància  era que els veïns avisaren el 

més prompte possible. 

- En aquell moment per a ell el pla de prevenció d’incendis sols era un paper més de 

l’ajuntament. L’un el desconeixia i l’altre l’havia mirat per damunt damunt. 

3) Vist  açò, a principis de gener vaig demanar de veure l’expedient existent sobre prevenció 

d’incendis. Em van donar permís a final de més i no vaig tindre temps de vore’l abans del Ple. 

Vista la documentació vaig fer la proposta de completar aquest Pla de prevenció i que consta 

en acta de febrer. En el Ple d’abril... 

- El Sr. Alcalde ja havia preparat una resposta general a una possible intervenció meua i va 

manifestar que ells ho tenien tot controlat. 

- Va mostrar una carta 

- Va dir que valia molts diners fer el que jo proposava 

4) Així podem veure com en desembre no tenien idea del Pla de Prevenció i en abril resulta que 

volen aparèixer com molt preocupats i que havien fet molta feina i no necessitaven la 

proposta de ningú. Tot per aparèixer ells, controlant-ho tot i als demes deixar-los 

malament?.  

-       Ací se veu una clara intencionalitat política per damunt, del que seria sensat i just, que 

seria reflexionar tranquil·lament sobre la proposta feta, estudiar- la i veure si es pot treure 

alguna cosa positiva per al poble.     

 

Ací es pot veure el que seria el politiqueo, que el fan la majoria, i el que seria fer política i treballar 
conjuntament pel poble. Des del principi, el Sr. Alcalde, no ha volgut rebre l’ajuda  que li oferiem, sols 
ens ha utilitzat políticament per guanyar uns vots per entrar d’alcalde. Que ingenu vaig ser entonces! 
 

 Atenent a tot l’exposat anteriorment  li fem la següent pregunta: 

Quan acabarà de rebutjar totes les nostres propostes i, pel bé del poble, les estudiarà tranquil·lament 

per si hi haguera alguna proposició positiva per al nostre municipi? 

            

                                                                                 Arturo Palomar (Regidor de Compromís no adscrit) 

 



 

 

 


